
STYREMØTE 13. januar 2025 
Til stede: Morten, Anne, Johanna, Marianne, Anne, Ronja 
 
Fylkesårsmøte blir på Kimen 
Tirsdag 18. mars kl. 19.00 
 

- Årsmøtesaker 
- Diskusjonen om kvalitetskriterier i biblioteket 

 
Morten foreslår at vi inviterer til et dagstidsmøte på Teams om bibliotekkriterier. 
Opplever at kvalitetskriteriene har blitt viktige. I biblioteker som opplever nedskjæringer osv., 
er det vanskelig å vite hvordan man skal gripe det an. Har man en liste over hva som 
forventes av biblioteket, kan man bruke det til et nyttig verktøy. 
Dette opplevdes som en relevant fremgangsmåte. 
 
Til årsmøtet - Årsmøtepapirer:  
Årsmelding, regnskap, valgkomite, plan for neste år 
 
Johanna: Regnskap 
Marianne og Anne: Plan for neste år. 
Sender inn forslag i starten på februar, så har vi litt tid på å se over forslaget. 
Ronja: Vekke valgkomiteen 
 
Vi ser over arbeidsplan 2024, med tanke på 2025. 
Anne og Ronja og Johanna skal velges inn eller ut eller på nytt. 
Morten skal takke for laget, vanskelig å ikke være i biblioteksektor i det daglige, “man blir 
hengende igjen i erfaringer som blir eldre for hvert år”. 
 
Alle har fått møte bibliotekbransjen i kontaktmøter / landsmøter og fått smakt på hva det 
nettverket kan bety av læring.  
Spørsmål om man har fått henvendelser fra biblioteker som har ønsket hjelp fra NBF.  
Det har kommet henvendelser. Men viktig å komme ut til medlemmene med hva er det er vi 
kan hjelpe til med. 
 
Morten sender ut innkalling til alle medlemmer med varsel om den datoen og berammer en 
deadline for årsmøtepapirer osv., og så sender han ut en teams-innkalling til Kvalitet i 
bibliotek og sender ut invitasjon til Årets bibliotek.  
 
Avslutter møtet med en liten prat om ulike biblioteksystemer, Mikromarc, Quria, Cicero og 
Bibliofil (bl.a. bildebasen, som Anne sier har blitt veldig bra.) 


